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§ 3 
Medborgarförslag om artkännedom inom faunan och 
floran vid Husarviken  
Svar på medborgarförslag 
ÖST 2022/367 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 
  
 

Sammanfattning av ärendet  
Förslagsställaren föreslår att skyltar med information kring djur-och 
växtlivet längs med Husarviken i Norra Djurgårdsstaden bör sättas 
upp. Detta kan bidra till öka förståelsen för närmiljön och berika 
området. Förvaltningen är positiv till förslaget. Växt- och djurlivet 
längs Husarviken, med närheten till Nationalstadsparken, är rikt och 
viktigt för de ekologiska spridningssambandet på norra Djurgården. 
 
Förvaltningen anser därför att det är ett bra förslag att sätta upp 
information vid promenadstråket längs med Husarviken för att 
sprida kunskap om detta och på så sätt öka förståelsen kring den 
värdefulla biologiska mångfalden och ekosystemtjänsterna på 
platsen. 
 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
Särskilt uttalande 
Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) och Jaime Barrios m.fl. 
(V) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
Vi i Socialdemokraterna och Vänsterpartiet är positiva till 
medborgarförslaget. Husarviken har en särskilt viktig funktion i att 
främja artrikedomen i området och särskilda informationsskyltar 
vore ett bra sätt att tillgängliggöra informationen till besökare.  
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2022/367-3 Svar på medborgarförslag om artkännedom 
inom faunan och floran vid Husarviken 

 ÖST 2022/367-4 Bilaga Medborgarförslag om artkännedom 
inom faunan och floran vid Husarviken 
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